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Řádné shromáždění členů  
spolku Unijazz 
 

13. června 2020, sídlo Klubu obyvatel a přátel Lhotky, Lipová 14, Svinaře - Lhotka 
 

 
Zápis: 
Přítomni: viz prezenční listina (uložena k nahlédnutí v sídle spolku) 
 
1. Projednání a schválení programu schůze 
Návrh: 

1. projednání výroční zprávy za rok 2019 včetně hospodaření 
2. zpráva, případně návrhy opatření revizní komise 
3. schválení výroční zprávy za rok 2019 včetně hospodaření 
4. volba výboru a revizní komise na další období 
5. odsouhlasení členských příspěvků na rok 2021 
6. informace o dosavadním průběhu roku 2020, výhled a informace o přípravě a stavu jednotlivých 

projektů, případně informace přítomných garantů 
7. podněty členů a diskuse k dalším tématům 

 
Podán návrh na změnu řazení bodů programu, a to na předřazení bodu 6 před bod 4. Po úpravě program 
navržen pro schválení v tomto znění: 

1. projednání výroční zprávy za rok 2019 včetně hospodaření 
2. zpráva, případně návrhy opatření revizní komise 
3. schválení výroční zprávy za rok 2019 včetně hospodaření 
4. informace o dosavadním průběhu roku 2020, výhled a informace o přípravě a stavu jednotlivých 

projektů, případně informace přítomných garantů 
5. volba výboru a revizní komise na další období 
6. odsouhlasení výše členských příspěvků na rok 2021 
7. podněty členů a diskuse k dalším tématům 

 
Shromáždění schvaluje program schůze se změněným pořadím bodů programu. 

Hlasování 
pro: všichni  
proti: 0 
zdržel se: 0 

 
Schůze Shromáždění členů Unijazzu  
1. Projednání výroční zprávy za rok 2019 včetně hospodaření 

Předložila: Dana Makovská a seznámila přítomné s obsahem. 

Dotaz: kolikrát se sešel během roku výbor spolku 

Odpověď Dana Makovská: kromě průběžného pravidelného kontaktu on-line, individuálních schůzek 

členů výboru s předsedkyní i mezi sebou, se výbor na oficiálním jednání sešel dvakrát, 1. 3. a 30. 10. 

   

 

2. Zpráva, případně návrhy revizní komise 

Předložil: Jan Lamser, konstatuje, že se osvědčil nový model fungování spolku, který byl nastaven 
v březnu 2019. Revizní komise práci na všech úrovních samozřejmě dále sleduje. 
Dotaz: nevidí revizní komise problém v podfinancování stálých pracovníků Unijazzu?  
Odpověď: Předseda RK - personální a mzdová politika spolku není v kompetenci revizní komise, 
doporučuje projednat výborem po vyhodnocení finanční situace po koronavirové krizi 
 

3. Schválení předložené výroční zprávy 
Hlasování 
pro: všichni ostatní  
proti: 0 
zdržel se: 1 

 
4./5. Informace o dosavadním průběhu roku 2020 a současně diskuse k jednotlivým bodům 

Dotaz: běží dohadovací řízení ohledně grantů s ohledem na epidemii? 
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Odpověď: Jana Hlédiková – ano, probíhá se všemi poskytovateli, i když třeba různou formou, všichni 
zatím proklamují velkou vstřícnost ohledně výkonových ukazatelů, změn v projektech apod. Týká se 
nejvíce Kaštanu, Čítárny a Boskovic, konkrétní informace viz dále 
Kaštan  
- v únoru zde zasedala kulturní komise MČ Praha 6. Ukázalo se, že Praha 6 ještě nemá přesný plán, 

jak s budovou Kaštanu naložit, takže zatím nezačaly ani přípravy avizované rekonstrukce, projekty, 
které jsou k dispozici, jsou 20 let staré. V tuto chvíli je v plánu vytvořit pracovní skupinu, která by 
navrhla pro Kaštan nejlepší způsob využití, takže to vypadá na dalších několik let, než se opravdu 
začne něco dít. 

- po jednáních se správcovskou firmou a OSOM P6 se povedlo rozběhnout opravu kotelny, v tuto chvíli 
je rozkopáno v Úniku, výbor vede další jednání s pronajímatelem o kompetenci dle nájemní smlouvy 
ohledně potřebných oprav (např. statické narušení přístěnku v zahradní restauraci). 

- zahradní restauraci u Kaštanu vede nový provozní zatím k naší spokojenosti: je šikovný, stále aktivně 

hledá vylepšení, proměnil i atmosféru 

- Ateliér Kaštan má personální problémy, takže řeší, zda budou schopni pokračovat. V tuto chvíli to 

vypadá to, že nějakou formou ano, příští týden máme jednání 

- Kaštan během března až května zrušil nebo přesunul skoro všechny akce, některé vhodné pořady 

proběhly v on-line streamech, od začátku června se postupně rozbíhá běžný provoz 

Alternativa  

- loni skvělý program, ale určité výhrady k propagaci, letos musí nastat zlepšení 

- festival se letos koná dva a dva dny s týdenní pauzou, aby to bylo pro lidi únosnější 

- předpokládáme, že proběhne v plánovaném rozsahu, jen se dramaturgové snaží domlouvat kapely 

spíše z okolních států 

Pobočný spolek v Boskovicích 

- obdržel od města za rok 2019 cenu za kulturu, ale následně v roce 2020 nedostal žádnou podporu 

města, což vyústilo v otevřený dopis předsedy spolku vedení města kritizující aktuální grantový 

systém, současně je ovšem předseda Igor Láník členem městské kulturní komise, která změny 

iniciuje 

Boskovice  

- situace trochu nejasná, ale platí, že v původním termínu a rozsahu festival nebude 

- náhradní termín 28.– 30. srpna 2020, komornější varianta 

- včera nová informace, počítali jsme s avizovaným možným počtem 1000 lidí od 22. 6., teď to ale 

vypadá trochu jinak (povoleno až 5x500 osob v oddělených sektorech), musíme vyhodnotit v celku – 

počet osob i další podmínky s tím spojené 

- v úterý 16. 6. schůzka širšího týmu 

UNI  

- letos 30 let, probíhá v podstatě celoroční kampaň, která výročí využije: máme propagační spoty do 

kin, ve kterých UNI doporučují významné kulturní osobnosti, zářijové číslo bude historické, 12. září 

v kaštanu proběhne společný koncert UNIMOON (spřízněný časopis Fullmoon vychází 10 let), 

každým dnem spustíme nový web 

- kampaň měla začít v březnu, což samozřejmě z velké části padlo (např. spoty v kinech, nebudeme 

moci využít výročí na obvyklém stánku na Colours of Ostrava a dalších akcích…), doufáme, že to 

ještě pořádně rozjedeme na podzim 

- velký výpadek v příjmech je zejména z inzerce, protože velká část jsou reklamy na koncerty, festivaly 

a jiné akce, s prodejem to snad není až tak zlé 

Čítárna  
- programy se odehrávají v Úniku, Punctu, Potrvá a dalších kavárnách, během jara byly dva 

streamované pořady a dvě otevřené výzvy (literární a fotografická) na fb 
- ohledně Husitské probíhají pravidelné schůzky, naposledy před měsícem 
- v květnu se mělo začít s rekonstrukcí a chybělo už jen souhlasné stanovisko OPP MHMP, úřady však 

během krize také pracovaly omezeně a vše se zdrželo 
- rozhodně potřebujeme letos alespoň nějak otevřít. Od září je možné využít vedlejší křídlo, asi spíš na 

jednorázové akce než plynulý provoz, např. 6. září bude Open house (přeloženo z května), chceme 
něco minimálně jednou za měsíc, aby se tam lidi pomalu naučili chodit 

- od 19. června poběží Landscape festival Žižkov, mysleli jsme, že se zapojíme, ale už to nebylo 
možné. Začne koncertem UJD a Dunaje, Dana Makovská a Dagmar Šwarzová se tam chystají, aby 
se potkaly se Zdeňkem Fikarem (který pracuje na P3 a je nám velmi užitečnou spojkou), případně 
nějakýma dalšími lidmi z MČ Prahy 3. 
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- kromě grantu na provoz jsme dostali taky investiční grant a musíme do konce roku nakoupit 
technické vybavení, pomůže Roman, s majitelem je dohodnuté uskladnění 

- názor z pléna: od září už bychom měli v Husitské fungovat co nejvíc, i kdyby to mělo být „na 
krabicích“ a rovněž od září bychom měli zařídit oficiální změnu sídla spolku do Husitské (Úkol pro: 
Dana Makovská a Dagmar Šwarzová) 

- o postupu prací budeme průběžně informovat 
 
Návrh pro příští Shromáždění členů Unijazzu 
- VZ poslat dopředu spolu s pozvánkou, aby si ji všichni mohli přečíst a na místě se řešily jen případné 

připomínky 
- pokračovat krátkými prezentacemi s obrázky k jednotlivým aktivitám, ve zkratce - co bylo a výhled do 

budoucna, což by se spojilo s diskusí 
- plénum přijalo souhlasně, úkol pro: Jana Hlédiková 

 
5. Volba výboru 

Předložila Dana Makovská a navrhuje podpořit výbor i revizní komisi ve stávajícím složení. 
Výbor loni pracoval ve složení Dana Makovská, Dagmar Šwarzová, Jana Hlédiková, Jana 
Niedermayerová, Milan Jakeš, Petr Knapp, Igor Lánik 
Revizní komise: Jan Lamser, Ludmila Knappová, Adéla Vojáčková 
Shromáždění schvaluje výbor i revizní komisi pro následující období ve stávajícím složení. 

Hlasování 
pro: všichni ostatní  
proti: 1 
zdržel se: 0 

 
6. Členské příspěvky 

Předložila Dana Makovská a navrhuje, aby vzhledem k tomu, že loni se výše členských příspěvků zvedla, 
zůstaly pro následující rok stejné. 
Shromáždění schvaluje členské příspěvky na rok 2021 v nezměněné výši. 

Hlasování 
pro: všichni ostatní  
proti: 1 
zdržel se: 0 

 
 

 
V Praze dne 14. června 2020 

Zapsala: Jana Hlédiková 
Ověřil: Dagmar Šwarzová 


